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Protokół nr 50 z obrad sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 13 grudnia 2022 roku 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00 

Zakończenie obrad – godz. 14:40 

 

 

Ad 1 Sprawy regulaminowe: 

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 

12. 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Czerwiński. 

 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Pani Zofia Gorzyńska  

i Pan Marcin Skalski radca prawny. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził na podstawie listy obecności, że uchwały podjęte 

na dzisiejszej sesji będą miały moc prawną. 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

• Zatwierdzenie porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że proponowany porządek dzisiejszej sesji wraz 

z materiałami radni otrzymali w terminie. Zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. 

Wójt Gminy wniósł o zmiany w proponowanym porządku dzisiejszej sesji. Poprosił  

o wykreślenie z porządku pkt 3, czyli uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2032 oraz dodanie dwóch uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia Gminie 

Suchy Dąb realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego na 

kierowaniu mieszkańców gminy Trąbki Wielkie do Środowiskowego Domu 

Samopomocy typu AB dla dorosłych osób przewlekle psychicznie chorych oraz 

upośledzonych umysłowo, z siedzibą w Krzywym Kole i świadczenia usług przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu AB dla dorosłych osób przewlekle 

psychicznie chorych oraz upośledzonych umysłowo, z siedzibą w Krzywym Kole 

na rzecz mieszkańców Gminy Trąbki Wielkie; 

2) w sprawie zaliczenia drogi na terenie gminy Trąbki Wielkie do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu; 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za przyjęciem proponowanych zmian  

w porządku sesji. 

W głosowaniu udział bierze 11 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów przyjęła proponowane zmiany. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek dzisiejszej sesji po zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców  

w ramach zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz 

cen innych usług; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinasowanie 

zadań z zakresu poprawy gospodarki wodnej i małej retencji w formie użyczania 

naziemnych zbiorników na wody opadowe na terenie Gminy Trąbki Wielkie w ramach 

zadania „Złap deszcz”; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/32/2019 Rady Gminy Trąbki 

Wielkie z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Trąbki Wielkie i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej 

podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży  

i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 39 ust. 6 i art. 39 ust. 4  

i ust. 4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Prawo oświatowe; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw Gminy Trąbki Wielkie; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi na terenie gminy Trąbki Wielkie do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

powierzenia Gminie Suchy Dąb realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej 

polegającego na kierowaniu mieszkańców gminy Trąbki Wielkie do Środowiskowego Domu 

Samopomocy typu AB dla dorosłych osób przewlekle psychicznie chorych oraz 

upośledzonych umysłowo, z siedzibą w Krzywym Kole i świadczenia usług przez 
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Środowiskowy Dom Samopomocy typu AB dla dorosłych osób przewlekle psychicznie 

chorych oraz upośledzonych umysłowo, z siedzibą w Krzywym Kole na rzecz 

mieszkańców Gminy Trąbki Wielkie; 

11. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.                             

12. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy. 

13. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej. 

 

• Przyjęcie protokołów z: 

XLVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

XLIX sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że do biura rady nie wpłynęły uwagi do 

przesłanych protokołów. 

Przewodniczący dzisiejszej sesji zapytał kto jest za przyjęciem protokołów. 

W głosowaniu bierze udział 12 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokoły sesji XLVIII sesji 

zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie i XLIX sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Trąbki 

Wielkie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Przed przejściem do omawiania kolejnych punktów o zabranie głosu poprosił Wójt Gminy. 

W związku z 40 rocznicą wybuchu stanu wojennego poprosił o uczczenie chwilą ciszy ofiary 

brutalnej polityki władz PRL. 

 

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

/Uzasadnienie do uchwały radni otrzymali wraz z materiałami, projekt uchwały na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie/ 

Pani Zofia Gorzyńska zaznaczyła, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

przedmiotowa uchwała została szczegółowo omówiona. Jeśli są pytania do chętnie wraz z Wój-

tem Gminy udzieli odpowiedzi. 

Radny Sławomir Mazurek zapytał czy w roku budżetowym 2022 gmina zaciągała jakiekolwiek 

kredyty. 

Pani Skarbnik – odpowiedziała, że w tym roku nie zaciągaliśmy kredytów. 

Przewodniczący obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 
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Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/413/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w 

ramach zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen 

innych usług - referuje Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie uchwały. Dodał, że regulatorem zatwierdzającym taryfy 

są Wody Polskie. Dopłata dla gospodarstw domowych, placówek oświatowych gminy, 

zakładów opieki zdrowotnej, stowarzyszeń, fundacji, związków zawodowych, wyznaniowych 

będzie w wysokości 0,60 zł netto za każdy1 m³ ścieków. 

Zaznaczył, że w związku z uwagami Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego stawki podane  

w projekcie uchwały są stawkami netto. Prosi o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania.  

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/414/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej na 

dofinasowanie zadań z zakresu poprawy gospodarki wodnej i małej retencji w formie 

użyczania naziemnych zbiorników na wody opadowe na terenie Gminy Trąbki Wielkie  

w ramach zadania „Złap deszcz” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie uchwały. Zaznaczył, że na wspólnym posiedzeniu Ko-

misji Stałych Rady Gminy szczegółowo został omówiony cały regulamin. Dodał, że celem pro-

gramu „Złap deszcz”, jest zachęcenie mieszkańców gminy Trąbki Wielkie do efektywnego  

i świadomego gospodarowania wodą opadową pochodzącą z terenu ich posesji. Zrównoważone 

zarządzanie wodami opadowymi i troska o ich zatrzymanie w miejscu powstania jest jednym  

z kluczowych działań organu ochrony środowiska. Program „Złap deszcz” przyczyni się do 
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utrzymania naturalnego poziomu zasobów wód gruntowych w naszym otoczeniu, poprawy lo-

kalnego mikroklimatu i bioróżnorodności oraz ograniczenia wykorzystywania kurczących się 

zasobów wody pitnej do podlewania i celów gospodarczych. 

Przedstawił w skrócie regulamin udzielania dotacji na ten cel. 

Przewodniczący obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania. 

Radny Władysław Kanka zapytał o kwestie transportu takiej beczki do mieszkańca. 

Wójt Gminy odpowiedział, że kwestie techniczne, takie jak właśnie transport beczki są jeszcze 

do ustalenia. 

Radny Sławomir Mazurek zapytał o kwestię dotyczącą ilości przysługujących beczek. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jedna beczka będzie przysługiwała na jednego właściciela 

nieruchomości. 

Radny Jan Selka zapytał o kwestię dotyczącą rozpatrywania wniosków, a mianowicie czy 

będzie tutaj decydowała kolejność złożonego wniosku. Bo wszyscy zdajemy sobie sprawę, że 

liczba beczek będzie ograniczona. 

Wójt Gminy potwierdził słowa radnego. Dodał, że będzie obowiązywała zasada „kto pierwszy 

ten lepszy”. 

Radny Marek Czerwiński zapytał, od kiedy można będzie składać wnioski. 

Wójt Gminy odpowiedział, że od 01 stycznia. 

Przewodniczący obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/415/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przywitał serdecznie Pana Zbigniewa Leszczyńskiego 

Przewodniczącego Rady Gminy i przekazał mu prowadzenie dzisiejszej sesji. 

Zarządzono 5 minutową przerwę.   

 

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/32/2019 Rady Gminy Trąbki 

Wielkie z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Gminy Trąbki Wielkie i zagospodarowania tych odpadów  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
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odpadami komunalnymi - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie uchwały. Zmieniają się dni otwarcia Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych w Trąbkach Wielkich.  PSZOK będzie czynny od wtorku do 

piątku w godzinach od 9:00 do 16:00 oraz w sobotę od 8:00 do 16:00. Aktualizacja dni  

i godzin otwarcia wynika z obserwacji natężenia i częstotliwości przywozu odpadów przez 

mieszkańców. Poprosił też o poprawienie zapisu w uzasadnieniu uchwały dotyczącym godzin 

otwarcia w sobotę. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła uchwałę nr L/416/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży  

i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa w art. 39 ust. 6 i art. 39 ust. 4 i ust. 

4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Prawo oświatowe – referuje Wójt Gminy Trąbki 

Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy zaznaczył, że zaproponowane zmiany pozwolą na dostosowanie uchwały do obo-

wiązującego prawa oraz ustalenie kwoty zwracanej przez jednostkę samorządu terytorialnego 

rodzicom w związku z ponoszonymi przez nich kosztami dowożenia niepełnosprawnego 

dziecka do właściwej placówki oświatowej. Po zmianach z dnia 15 września 2022 roku do 

ustawy Prawo oświatowe art. 39a ust. 2 otrzymał brzmienie: 

„Stawkę za 1 kilometr przebiegu określa rada gminy, w drodze uchwały, przy czym stawka nie 

może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a ust.2 ustawy  

o transporcie drogowym”. 

Wójt Gminy dodał, że po wczorajszych uwagach na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych 

Rady Gminy dokonano zmiany w projekcie uchwały określającą stawkę za 1 km przebiegu dla 

samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika: 

a) do 900 cm3 – 0,5214 zł; 

b) powyżej 900 cm3 - 0,8358 zł. 
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Poprosił o dokonanie zmian w § 1 przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/417/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw Gminy Trąbki Wielkie – 

przedstawienie przez Wójta Gminy protokołu z przeprowadzonych konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi, protokół z konsultacji na 

wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy/ 

Wójt Gminy zaznaczył, że projekt uchwały jest wynikiem prac Komisji Statutowej Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. Zmiana statutów dotyczy regulacji odnoszącej się do kadencji 

wybieralnych organów sołectwa, które dotychczas odpowiadały kadencji Rady Gminy i trwały 

4 lata. W związku z wprowadzeniem zmian w ustawie z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, dotyczącej kadencji rady gminy, która obecnie wynosi 5 lat - zaistniała konieczność 

wprowadzenia zmiany w statucie sołectwa tj. wydłużenie kadencji organów sołectwa również 

do 5 lat.  Dodatkowo Wójt Gminy przedstawił protokół z przeprowadzonych konsultacji  

z mieszkańcami Gminy w sprawie proponowanej zmiany w zapisach statutów sołectw 

dotyczącej kadencji Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania. 

Radna Justyna Perka zapytała, czy dobrze rozumie, że kadencja Sołtysa i Rady Sołeckiej 

kończy się w momencie wyborów samorządowych? 

Wójt Gminy potwierdził słowa radnej. 

Radny Władysław Kanka zapytał, czy w związku ze zmianą terminu najbliższych wyborów 

samorządowych przedłuży się też kadencja Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

Wójt Gminy potwierdził słowa radnego. Wyjaśnił, że prawdopodobnie wybory samorządowe 

odbędą się w kwietniu 2024 roku, po wyborach mamy trzy miesiące na przeprowadzenie 

wyborów sołeckich. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 
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Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/418/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości - 

referuje Wójt Gminy Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. Część działki nr 192, 

położonej w Mierzeszynie była dzierżawiona na cele prowadzenia działalności gospodarczej.  

Dzierżawca wyraził chęć dalszej dzierżawy i zwrócił się z prośba o jej kontynuację. Gmina 

Trąbki Wielkie aktualnie nie przewiduje innego sposobu zagospodarowania tej nieruchomości 

w związku z tym nie ma przeciwwskazań do dalszego wykorzystywania jej na przedmiotowy 

cel. 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że projekt przedmiotowej uchwały był omawiany na 

Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/419/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad 9 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi na terenie gminy Trąbki Wielkie do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu – referuje Wójt Gminy Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Gminy/ 

Wójt Gminy przypomniał, że w przedmiotowej sprawie była już podejmowana uchwała. Do-

datkowo na wcześniejszych Komisjach Stałych Rady Gminy temat ten był szczegółowo oma-

wiany wielokrotnie. W związku z podjęciem przez Radę Powiatu Gdańskiego nowej uchwały 

Nr LVIII/418/2022 Rady Powiatu Gdańskiego z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie pozba-

wienia kategorii drogi powiatowej nr 2222G Sobowidz – Gołębiewko, która wchodzi w życie 

od dnia 01 stycznia 2024 roku, konieczne jest podjęcie nowej uchwały w tej sprawie. Traci moc 

uchwała nr XLVIII/398/2022 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 25 października 2022 roku. 
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Przebieg drogi zgodnie z załącznikiem graficznym pozostaje bez zmian. Zaznaczył, że uchwała 

podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego i wchodzi w życie  

z dniem 1 stycznia 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy będą realizowane jakieś inwestycje na tej drodze. 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Powinno ono być 

skierowane do Starostwa Powiatowego i radnych powiatu. Oczywiście jest to cały czas droga 

powiatowa więc bieżące działanie w celu przejezdności drogi będą podejmowane przez Staro-

stwo Powiatowe. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/420/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Ad 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

powierzenia Gminie Suchy Dąb realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej 

polegającego na kierowaniu mieszkańców gminy Trąbki Wielkie do Środowiskowego Domu 

Samopomocy typu AB dla dorosłych osób przewlekle psychicznie chorych oraz 

upośledzonych umysłowo, z siedzibą w Krzywym Kole i świadczenia usług przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu AB dla dorosłych osób przewlekle psychicznie 

chorych oraz upośledzonych umysłowo, z siedzibą w Krzywym Kole na rzecz 

mieszkańców Gminy Trąbki Wielkie – referuje Wójt Gminy Trąbki Wielkie; 

/Projekt uchwały radni otrzymali na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Gminy/ 

Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Suchym Dębie prowadzi w formie zlecenia Środowiskowy Dom Samopomocy 

typu AB dla dorosłych osób przewlekle psychicznie chorych oraz upośledzonych umysłowo,  

z siedzibą w Krzywym Kole. Z usług tej placówki poza mieszkańcami Gminy, korzystają rów-

nież mieszkańcy gmin ościennych. Dodał, że jeżeli gmina właściwa ze względu na miejsce 

zamieszkania nie prowadzi i nie zleca prowadzenia ośrodków wsparcia, wówczas osoba może 

być skierowana do ośrodka wsparcia prowadzonego przez inną gminę, której odpowiedni organ 

jednostki samorządu terytorialnego właściwy ze względu na miejsce zamieszkania osoby ubie-

gającej się o skierowanie do ośrodka wsparcia powierzył, w drodze porozumienia, realizację 
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zadania publicznego. Ponieważ Gmina Trąbki Wielkie nie prowadzi środowiskowego domu 

samopomocy oraz wyraża wolę kierowania swoich mieszkańców do domu prowadzonego 

przez Gminę Suchy Dąb, zawarcie stosowanego porozumienia wydaje się celowe i zasadne. 

Uchwała nie stanowi obciążenia dla budżetu Gminy, jako że finansowanie usług, świadczonych 

przez środowiskowy dom samopomocy następuje z budżetu państwa na podstawie decyzji 

przyznawanej przez Wojewodę. 

Radny Władysław Kanka w związku z tym, że tematy społeczne są mu bliskie zabrał głos  

w sprawie przedmiotowej uchwały. Potwierdził słowa Wójta Gminy i prosi o podjęcie uchwały.  

Radna Wioleta Frydrych zapytała, czy mamy porozumienia z innymi gminami. 

Wójt Gminy potwierdził, że mamy podobne porozumienie z Gminą Przywidz. 

Radna Justyna Perka zapytała, ile osób kierujemy z naszej gminy do placówki w Suchym Dę-

bie? 

Wójt Gminy odpowiedział, że w tej chwili kierowana była jedna osoba. Dodał, że złożony zo-

stał kolejny wniosek o skierowanie do Suchego Dębu więc najbliższym czasie będą to dwie 

osoby. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr L/421/2022 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Ad 11 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami.                         

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji zwyczajnej 

Rady Gminy tj. 15 listopada 2022 roku: 

1. Podpisanie z Wojewodą Pomorskim umowy o dofinasowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg 2022 – dotyczącej przebudowy dróg w Sobowidzu; 

2. Podpisanie z Marszałkiem Województwa Pomorskiego umowy na dofinasowanie 

inwestycji pt. „Budowa i przebudowa system kanalizacji sanitarnej oraz budowa 

oczyszczalni ścieków w Pawłowie”; 

3. Wręczenie czeku o wartości 1500 zł do Pomorskiego Hospicjum dla Dzieci w Gdańsku; 

podziękowanie dla SP Sobowidzu, która wraz z firmą CEMEX Polska Sp. z o.o. 

pozyskała środki ze sprzedaży prac wykonanych przez dzieci na zajęciach plastycznych 

organizowanych przez GOKSiR; 
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4. Wspólne śpiewanie pieśni patriotycznych w Szkole Podstawowej w Sobowidzu; 

5. Spotkanie z wykonawcami Ośrodka Zdrowia w Mierzeszynie; 

6. Udział w spotkaniu Druhów Seniorów Powiatu Gdańskiego – podziękowanie strażakom 

seniorom za wieloletnią służbę; 

7. Konferencja ZGP – na temat bezpieczeństwa; 

8. Spotkanie z nowo wybranym burmistrzem gminy Uehlfeld; 

9. Udział w obchodach Jubileuszy pożycia małżeńskiego naszym mieszkańców  

i Urodzinach 90+; 

10. Spotkanie z przedstawicielami firmy Oceanic – w sprawie problemów w oczyszczalni 

w Trąbkach Wielkich; 

11. Udział w spotkaniu Klubu „Sokół”; 

12. Udział w zorganizowanych przez sołectwa naszej gminy Mikołajkach; 

13. Spotkanie z przedstawicielami firmy PKS Gdańsk; 

14. Udział w posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy; 

15. Spotkanie z prezesem SIM 

16. Współorganizacja Konkursu na Stół Bożonarodzeniowy Powiatu Gdańskiego;  

17. Odpalanie choinki przed Urzędem Gminy; 

18. Spotkanie z przewoźnikami w sprawach dotyczących transportu gminnego; 

Zarządzenia podjęte w tym okresie zostaną złożone w biurze rady. 

Dodatkowo Wójt Gminy przekazał informację w sprawie postepowań przetargowych (po 

terminie składania ofert):  

• Sukcesywna dostawa artykułów żywnościowych dla Przedszkola w Trąbkach Wielkich 

– przetarg zakończył się dziś. Kolejnym etapem będzie sprawdzanie ofert; 

• Budowa miejsca rekreacji ze ścieżkami przyrodniczo-edukacyjnymi  

w miejscowości Trąbki Wielkie – w trakcie weryfikacji; 

• Utwardzenie płytami Jomb dróg gminnych w Kleszczewie i Gołębiewie Średnim – 

procedura zakończona. Podpisanie umowy odbędzie się 15 grudnia br.; 

• Przebudowa drogi ulicy Sportowej i Spacerowej w Sobowidzu – umowa  

z wykonawcą podpisana; 

Trwające postepowania to: 

• Zakup i montaż urządzeń do produkcji energii ze źródeł odnawialnych w Gminie Trąbki 

Wielkie; 
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• Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Kłodawie; 

Ad 15 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy. 

Radny Jan Selka 

Pierwsze pytanie miało dotyczyć wjazdu na ulice Jaśminową w Kleszczewie, lecz Wójt podczas 

przedstawiania sprawozdania omówił tą kwestię. 

Drugie pytanie, Do kogo zgłosić zastrzeżenia w sprawie wymiany gniazdek elektrycznych  

w świetlicy wiejskiej.  

Wójt Gminy – za świetlice wiejskie odpowiada Gminny Ośrodek Kultury Sportu i Rekreacji, 

więc wszystkie uwagi w tym zakresie trzeba kierować do Pana Dyrektor GOKSiR-u. 

W ocenie Wójta firma, która dokonywała ewentualnych wymian gniazdek zrobiła to zgodnie  

z obowiązującymi przepisami. 

 

Radny Ryszard Budzyński 

Mieszkańcy Czerniewa są zaniepokojeni zauważonymi na terenie byłej żwirowni koparkami. 

Czy Wójtowi wiadomo coś w tej sprawie? 

Wójt Gminy – na terenie byłej żwirowni w Czerniewie była kontrola Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska i Urzędu Górniczego. Prace eksploatacyjne zostały 

wstrzymane. Dodał, że nie widział żadnego projektu rekultywacji. Oczywiście poprosi  

o sprawdzenie co się dzieje na terenie byłej żwirowni. 

 

Radna Justyna Perka  

Zapytała o ulicę Konwaliową w Kaczkach, która jest drogą prywatną, ale stanowi dojazd do 

przepompowi. Mieszkańcy proszą o pomoc w poprawieniu jakości tej drogi, jak i jej 

oświetlenie. 

Wójt Gminy – Jeśli chodzi o kwestię oświetlenia to są przewidziane kolejne punkty świetlne. 

W pierwszej kolejności są to miejsca, gdzie fundusz sołecki wspomaga tego typu inwestycję.  

Oczywiście w planach są też inne miejsca na terenie gminy, ponieważ było bardzo wiele 

zgłoszeń o postawienie oświetlenia. Na tą chwile Wójt nie wie jaki punkty planowane są  

w Kaczkach.  

Jeśli chodzi o jakość drogi to przekaże Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej prośbę o poprawienia przejezdności tej drogi.  

Druga kwestia to oświetlenie przejścia dla pieszych na ulicy Parkowej – droga powiatowa. 

Dodatkowo zaznaczyła, że z tego przejścia korzysta bardzo wiele dzieci dojeżdżających do 

szkół.  
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Wójt Gminy odpowiedział, że rozmawiał ze Starostą Gdańskim w sprawie oświetlenia na 

przedmiotowej drodze. Zaznaczył, że nie odbyło się jeszcze spotkanie ze Starostą Gdańskim, 

na którym będzie ustalany zakres prac na drogach powiatowych na terenie naszej gminy.  

Prosi o uzbrojenie się w cierpliwość. W jego ocenie na początku nowego roku ta sytuacja się 

rozstrzygnie.  

Wójt Gminy poprosił o zrozumienie w kwestiach oświetlenia. Przypomniał, że gmina musi 

zaoszczędzić 10% energii. Brak oszczędności z tego tytułu ma powodować kary dla jednostek 

samorządu.  

 

Radny Ryszard Budzyński 

Zapytał, Czy gmina przewiduje jakąś pomoc dla mieszkańców Kaczek, których dotknęła 

straszna tragedia a mianowicie pożar domu?  

Wójt Gminy 

W środę 23 listopada 2022 roku wsi Kaczki doszło do pożaru domu jednorodzinnego. Młode 

małżeństwo miało na święta wprowadzić się do nowo wybudowanego budynku. Zaznaczył, że 

najważniejsze w tym wszystkim jest to, że nikomu nic się nie stało.  

Zaapelował do mieszkańców o wsparcie dla młodego małżeństwa, w tym trudnym czasie. 

Zaprosił do zrzutki, która powstała na ten cel. 

Gmina Trąbki Wielkie również dołączy się do pomocy dla pogorzelców. Przekazane zostaną 

środki finansowe, lecz na tą chwilę Wójt nie jest w stanie powiedzieć jaka to będzie kwota. 

Dodał, że w pomoc włączyła się również Fundacja „Pana Władka”. 

 

Radny Jan Selka  

W nawiązaniu do tematu dotyczącego żwirowni w Czerniewie. Dodał, że droga wjazdowa na 

ten teren jest drogą prywatną. Zapytał, czy jesteśmy w stanie dowiedzieć się, Czy i na jaki okres 

jest dzierżawiona na ten cel przez jej właściciela? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że gmina może się zapytać, ale czy zostanie udzielona odpowiedź 

tego nie może zagwarantować. Poprosi pracownika do spraw ochrony środowiska  

o przeprowadzenie wywiadu w tym zakresie. Wszystkie informacje jakie zostaną pozyskane 

zostaną przedstawione na Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych. 

Drugie pytanie to: Ile mamy czynnych koncesji na wydobycie? 

Wójt Gminy – przed udzieleniem odpowiedzi wyjaśnił, co rozumiemy przez pojęcie czynne 

koncesje, to takie, które są w realizacji (czyli jest tam wydobycie), jak również można mieć 

koncesję, ale nic nie wydobywać. Aktywnych żwirowni jest niewiele. Są one aktywne  

w różnym okresie.  
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Wywiązała się dyskusja dotycząca działających żwirowni na terenie naszej gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy zasugerował, żeby Komisja ROŚiSS przyjrzała się dokładniej tej 

tematyce.  

 

Ad 16 Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej. 

Przewodniczący Rady zamknął L zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za 

czynny udział. 

 

 

 

Sporządziła:       Przewodniczący Rady Gminy 

K. Żelewska             Zbigniew Leszczyński 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych; 

2. Porządek sesji; 

3. Protokół głosowania; 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy: 

5. Uchwały podjęte na sesji – nr L/413/2022 – L/421/2022. 

 

 

Protokół został przyjęty przez Radę Gminy Trabki Wielkie na LIV sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Trąbki Wielkie w dniu 07 lutego 2023 roku. 

 


